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Verslag Algemene Ledenvergadering Tekstnet 
_________________________________________________________________________________ 

Woensdag 28 juni 2023, online 

Aanwezig: Marnix-H. Simonis (voorzitter), Koosje de Beer (vicevoorzitter), Olga Leever, René Erkelens 

(penningmeester), Hans Zijlstra (secretaris), Aly Breemhaar, Anneke Nunn, Bas Holzhaus, Bregje 

Pieters-Boer, Carolien Nout, Christine van Eerd, Corrie Kamminga, Hennie van de Kar-Vervooren, 

Hilde Roemers, Inge Stakenborg, Jan Broeks, Janneke Dullemond, Jeanine Mies, Jessica Nell, Jorica de 

Leeuw, José de Vreede, Karien Vissers, Linda van Leuken, Marcel Uljee, Marije Huijssen, Marlies 

Wopereis, Miriam Vijge, Mirjam Jochemsen, Nancy van Etten, Willy Francissen.  

_________________________________________________________________________________ 

 

1. Opening en vaststellen agenda 
Voorzitter Marnix-H. Simonis heet de aanwezigen welkom en speciaal de nieuwe leden. Hij 

benadrukt het belang van de Algemene Ledenvergadering voor de toekomst van Tekstnet. De 

aanwezigen brengen geen aanvullende agendapunten in. Daarop opent de voorzitter de vergadering. 

 

2. Huishoudelijke mededelingen 
Secretaris Hans Zijlstra deelt mee dat er 29 aanmeldingen en 4 afmeldingen zijn voor de vergadering. 

De vergadering wordt opgenomen in Zoom. Via polls kunnen de leden tijdens deze vergadering 

stemmen over de verschillende voorstellen: voor, tegen en blanco. 

 

3. Verslag ALV 2022 

Het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 31 maart 2022 wordt zonder wijzigingen 

vastgesteld.  

 

4. Tekstnet Jaaroverzicht 2022 
Het Tekstnet Jaaroverzicht 2022 is weer een online magazine. Tijdens de vergadering publiceert het 

bestuur de link naar het online magazine in de chat. Voor eventuele opmerkingen over de inhoud 

kunnen de leden rechtstreeks contact met opnemen met de voorzitter. 

 

5. Financiën 2022 
Jaarcijfers 

Penningmeester René Erkelens presenteert de jaarcijfers aan de hand van de jaarrekening 2022. 

Tekstnet is financieel gezond te noemen. Het resultaat over 2022 is iets lager dan begroot door een 

wat lagere opbrengst uit het Tekstnetfestival. Daartegenover staat dat de vereniging over voldoende 

reserves beschikt, namelijk een algemene reserve en een bestemmingsreserve voor het 

Tekstnetwerken 2024 en het lustrum in 2025. 

Vorderingen debiteuren 

Op de balans staat per 31-12-2022 een bedrag van € 6.150 met vorderingen aan debiteuren. Het 

aanmanen van debiteuren verliep niet geheel naar wens vorig jaar. Het bestuur heeft daarom actie 

ondernomen om de procedures rond debiteuren te verbeteren. 
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Bankrekeningen 

Jeanine Mies vraagt zich af waarom Tekstnet bankiert bij twee verschillende banken (ING en SNS). De 

penningmeester antwoordt dat dit nodig is om het risico te spreiden. 

Controle kascommissie 

De kascommissie, bestaande uit Leonore Noorduyn en Nelleke de Jong, heeft de jaarcijfers 

gecontroleerd. Leonore Noorduyn complimenteert de penningmeester met zijn heldere toelichting 

op de cijfers. Tekstuele opmerkingen over de jaarrekening zijn door hem verwerkt. Verder vraagt de 

kascommissie extra aandacht voor de kosten van externe dienstverleners De Secretariaatsmanager 

en VOF Erkelens der Kinderen. In reactie daarop benadrukt het bestuur het belang van deze externen 

voor de continuïteit van de vereniging. De kascommissie oordeelt positief over de jaarrekening 2022 

en adviseert de algemene vergadering om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 

financiële beleid over 2022. Voor de nieuwe kascommissie melden zich Marcel Uljee en Hilde 

Roemers. 

 

De ALV stemt met 91% voor decharge van het bestuur over het financiële beleid 2022. 

 

6. Wijziging statuten en huishoudelijk reglement 
De statuten en het huishoudelijk reglement zijn aangepast aan de eisen van de Wet bestuur en 

toezicht rechtspersonen (Wbtr). Aanpassingen op hoofdlijnen in de statuten zijn in het huishoudelijk 

reglement in detail uitgewerkt. Penningmeester René Erkelens licht drie relevante punten toe.  

Tegenstrijdige belangen bestuurders 

Als er onderwerpen zijn waarbij sprake is van tegenstrijdig belang tussen Tekstnet en zijn eigen 

bedrijf VOF Erkelens der Kinderen neemt de penningmeester geen deel aan de beraadslagingen en 

besluitvorming over dat onderwerp. Dit wordt expliciet vermeld in de notulen van die vergadering. 

Belet en ontstentenis bestuursleden 

Voor de continuïteit van de vereniging zijn extra maatregelen genomen om het bestuur voort te 

zetten als de huidige bestuursleden uitvallen. In dat geval neemt een achterwacht van oud-

bestuursleden het bestuur van de vereniging tijdelijk over.  

Aansprakelijkheid bestuursleden 

De belangen van de vereniging gaan voor de eigen belangen van de bestuursleden. Indien nodig 

spreken de bestuursleden elkaar daar op aan. 

 

De aanwezigen stellen geen vragen over de wijziging van de statuten en het huishoudelijk reglement.  

 

De ALV stemt met 82% voor wijziging van de statuten van de vereniging. 

 

De ALV stemt met 86% voor wijziging van het huishoudelijk reglement van de vereniging. 

 

De ALV stemt met 95% voor een mandaat aan het bestuur om de wijziging van de statuten en het 

huishoudelijk reglement bij de notaris vast te laten leggen. De ALV en het bestuur van Tekstnet 

machtigen de penningmeester, René Erkelens, om de benodigde notariële akte te ondertekenen en 

om hiervoor alles te doen wat nuttig en nodig is. 
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7. Bestuurswisseling 
Tijdens de ALV worden een aantal wisselingen in de samenstelling van het bestuur bekrachtigd. Het 

nieuwe bestuur bestaat daarmee uit 5 leden. 

De voorzitter bedankt oud-secretaris Lenneke Moerdijk voor de vele diensten die zij aan de 

vereniging heeft bewezen en hamert haar uit als bestuurslid. 

De voorzitter bedankt tijdelijk bestuurslid Monique Linnemann voor haar inzet in de periode vanaf 

november 2022. Wegens persoonlijke omstandigheden heeft zij besloten om geen vervolg te geven 

aan haar bestuurslidmaatschap. 

Als nieuwe bestuursleden verwelkomt de voorzitter Olga Leever, in de functie van bestuurslid, en 

Hans Zijlstra, in de functie van secretaris. Aan de deelnemers van de vergadering de vraag om zich 

eventueel kandidaat te stellen als zesde bestuurslid. Belangstellenden kunnen voor nadere 

informatie terecht bij de zittende bestuursleden.  

 

8. Pluslidmaatschap 
Marlies Wopereis en Marcel Uljee doen verslag namens de Pluscommissie. Zij feliciteren de 10 

nieuwe Plusleden en de 8 leden waarvan het Pluslidmaatschap in 2022 werd verlengd. In totaal 

hebben 85 leden dit Pluslidmaatschap. Volgens Marlies en Marcel geven leden hiermee aan dat ze 

hun professionele ontwikkeling serieus nemen. Dat maakt hen aantrekkelijker voor opdrachtgevers. 

Bovendien heeft het Pluslidmaatschap een positief effect op de vereniging als geheel. Tekstnet wil 

graag een beroepsvereniging zijn met leden die blijven leren. 

Deelname aan één workshop per jaar en een feedbacksessie zijn al voldoende om het 

pluslidmaatschap te verwerven. Ook een bijdrage aan Tekstblad is goed voor een pluspunt, geeft 

Jeanine Mies aan. De registratie via de pluslid-app is recent verbeterd, met dank aan penningmeester 

René Erkelens. Op korte termijn is de Pluscommissie op zoek naar nieuwe leden. Als lid ben je een 

vraagbaak voor leden en bewaak je de werking van het systeem rond het Pluslidmaatschap. 

Belangstellenden kunnen een bericht sturen naar pluscommissie@tekstnet.nl. Bregje Pieters-Boer 

biedt zich direct aan om zitting te nemen in de commissie. 

 

9. Focus 2023 
Tijdens een heisessie in december 2022 heeft het bestuur de focuspunten voor 2023 vastgelegd. De 

inhoud sluit aan op de focuspunten van 2022. Per focuspunt geven de bestuursleden de belangrijkste 

ontwikkelingen aan. 

 

Sterk aanbod workshops: Koosje de Beer meldt dat de leden van KIK een eigen vergadering hadden 

en daarom niet aanwezig konden zijn bij de ALV. In 2022 is het weer gelukt om een mooi aanbod met 

16 workshops te organiseren, waarvan de meesten live plaatsvonden. Het gemiddelde rapportcijfer 

was 8,3. Ook in 2023 staan weer 16 workshops in de planning. Het bestuur heeft grote waardering 

voor de inzet van KIK. 

Meer clubgevoel: Olga Leever geeft aan dat de leden Tekstnet een warme club vinden. Om het 

clubgevoel nog te versterken gaan we onder andere meer aandacht besteden aan nieuwe leden (via 

welkomstbrief en eigen magazine). Het bestuur spant zich in voor meer verbinding met de 

commissies, zodat de betrokkenen weten wat er speelt. Onder meer met de nieuwe traditie van een 

mailto:pluscommissie@tekstnet.nl
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jaarlijkse actieve-ledenbijeenkomst en door de commissies een vast contactpersoon in het bestuur te 

geven. Verder zijn we gestart met de organisatie van themaborrels rond een inhoudelijk onderwerp.  

Meer ledenvoordeel: Marnix legt uit dat we de leden meer waarde voor hun lidmaatschap willen 

geven. Bijvoorbeeld door het forum op de website te verbeteren en meer onder de aandacht te 

brengen. Verder willen we een Makersnetwerk inrichten: een database met namen van vormgevers,  

fotografen en andere professionals waar leden mee samenwerken. Ook gaat Tekstnet meer 

kortingsacties voor leden regelen. Daarnaast oriënteren we ons op een broodfonds voor de leden 

van Tekstnet. Van een verplichte arbeidsongeschiktheidsverzekering is namelijk tot 2027 nog geen 

sprake. Koosje vertelt dat deelnemers tijdens ziekte een financiële bijdrage kunnen krijgen vanuit 

zo’n broodfonds. Voorwaarde is wel dat er 20 tot 50 deelnemers zijn. Het bestuur roept de leden op 

om zich via het secretariaat aan te melden voor een bijeenkomst met uitleg door de 

Broodfondsmakers. 

 

De ALV geeft in een poll aan dat 70% interesse heeft in een eigen broodfonds van Tekstnet. 

 

Sterker profiel: Marnix belicht de samenwerking met de post-bachelor professioneel tekstschrijven 

van Hogeschool Utrecht. Hij zit samen met Marèse Peters in de vakjury van deze opleiding. Het is de 

bedoeling om vanuit de vereniging te gaan samenwerken met opleidingen bij andere hogescholen en 

universiteiten. Verder benadrukt hij nogmaals het belang van het Pluslidmaatschap. Nieuw is dat het 

bestuur nagaat of tekstschrijvers onder de vlag van Tekstnet goede doelen kunnen ondersteunen 

met schrijfwerk.  

Basis op orde: als nieuwe secretaris legt Hans de nadruk op het belang van continuïteit. Het bestuur 

neemt bestaande procedures onder de loep en gaat na of er meer op papier gezet moet worden. 

Bijzondere aandacht heeft het debiteurenbeheer. Samen met de penningmeester gaat Hans in 

gesprek met De Secretariaatsmanager over de huidige procedure. Verder zet het bestuur, samen met 

de pr-commissie en de webredactie, in op vernieuwing van de website van Tekstnet. De structuur en 

de inhoud van de website zijn aan herziening toe. In de begroting 2023 is hier een voorlopig bedrag 

voor opgenomen. Tenslotte willen we entree- en exit-enquêtes gaan houden om te profiteren van de 

inzichten van nieuwe en vertrekkende leden. Via de chat laat Christine van Eerd weten dat ze wil 

meewerken aan de uitvoering van deze enquêtes. 

 

10. Begroting 2023 
Volgens penningmeester René Erkelens zijn er geen bijzonderheden te vermelden over de verwachte 

inkomsten in 2023. Aan de uitgavenkant staan notariskosten voor aanpassing van de statuten en het 

huishoudelijk reglement (zie agendapunt 6.) en kosten voor vernieuwing van de website. Verder zijn 

in de definitieve versie van de begroting 2023 nog enkele kleine wijzigingen aangebracht. Via de chat 

brengt Miriam Vijge haar complimenten over voor de begroting. 

 

De ALV stemt met 80% in voor goedkeuring van de begroting 2023. 

 

11. Rondvraag 
Abonnement Tekstblad: Bregje Boer vraagt zich af of het abonnement op Tekstblad ook facultatief 

zou kunnen worden. Het lidmaatschap van de hele vereniging drukt op de begroting. Volgens Marnix 
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is de inhoud van het blad echter sterk verbeterd en sluit het inmiddels goed aan bij de behoeften van 

de meeste leden. Redactielid Jeanine Mies legt uit dat Tekstblad geen uitgave van Tekstnet is. Ze 

roept de leden op om met ideeën te komen voor bijdragen aan het blad.  

Online ALV: Anneke Nunn vraagt zich af of het zinvol is om de ALV online te blijven organiseren. De 

opkomst blijft aan de lage kant. Christine van Eerd vindt de presentaties van de plannen nogal 

uitvoerig. Marnix antwoordt dat er vorig jaar over gestemd is en dat een online vergadering het 

makkelijker maakt om erbij te zijn. Dit jaar vindt de vergadering wel laat in het seizoen plaats. De 

datum van de vergadering was bovendien verschoven. In 2024 zal de ALV in maart of april worden 

gepland. Het bestuur denkt na over manieren om voor een grotere opkomst te zorgen.   

 

Afsluiting 

Aan het eind van de vergadering geven de leden in een poll aan geen behoefte te hebben aan 

nagesprekken in verschillende breakoutrooms. De voorzitter bedankt hen voor hun inbreng en sluit 

de vergadering. 


